

Title (en)
Clock.

Title (de)
Uhr.

Title (fr)
Horloge.

Publication
EP 0503133 A2 19920916 (DE)

Application
EP 91115747 A 19910917

Priority
DE 4107863 A 19910312

Abstract (en)

The invention relates to a clock having a water-tight housing 1 in whose interior 9 there are arranged a clockwork 4 and a tone generating device. A viewing opening of the housing 1 is sealed by a cover glass 11. One region of the housing wall is constructed to be capable of vibration, the region which is capable of vibration bounding on the outside the part of the interior 9 in which the tone generating device is arranged. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf eine Uhr mit einem wasserdichten Gehäuse 1, in dessen Innenraum 9 ein Uhrwerk 4 und eine Tonerzeugungsvorrichtung angeordnet sind. Eine Sichtöffnung des Gehäuses 1 ist durch ein Deckglas 11 verschlossen. Ein Bereich der Gehäusewand ist schwingungsfähig ausgebildet, wobei der schwingungsfähige Bereich den Teil des Innenraums 9 nach außen begrenzt, in dem die Tonerzeugungsvorrichtung angeordnet ist. <IMAGE>

IPC 1-7
G04G 13/02

IPC 8 full level
G04G 13/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
G04G 13/021 (2013.01)

Cited by
EP3623878A1

Designated contracting state (EPC)
CH DE IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0503133 A2 19920916; EP 0503133 A3 19930317; DE 4107863 A1 19920917

DOCDB simple family (application)
EP 91115747 A 19910917; DE 4107863 A 19910312